

# Proposal to judge the FCI European Open 2023 / Denmark

**Stefanie Semkat, Germany**



(En) First i would like to introduce myself. I am 50 years old and i live in the southwest of Germany in the village of Neustadt an der Weinstraße together with my two sons and my 3 dogs.

I am into dogsport since 1985 and since 1996 i train agility. Until today, i competed with 6 dogs in all sizes in A3 and took also part at many bigger events and tryouts.

I started judging in 2003 and in the last years i judged a lot of competitions all over Europe, but also Japan, USA and Mexico. Besides „normal“ competitions I also judged a lot of championships and tryouts in different countries. One of the last highlights were to judge the FMBB 2019 in Czech Republic and the American and Caribbean Championship 2019 in Mexico.

In my courses i always try to have fluent lines for dogs and handlers, which allow them to perform in a good speed. One of my aims is to have always a safe approach to the contact obstacles. I love to design sequences in which the handlers can choose different ways of handling and where also skills of the dogs and the handlers are asked.

(De) Zuerst möchte ich mich kurz vorstellen, ich bin 50 Jahre alt und lebe im Südwesten von Deutschland in Neustadt an der Weinstraße zusammen mit meinen beiden Söhnen und unseren 3 Hunden.

Ich bin seit 1985 aktiv im Hundesport und seit 1996 betreibe ich Agility. Bis jetzt lief ich erfolgreich mit 3 Hunden in allen Größenklassen im A3 und war auch an mehreren großen Veranstaltungen und Meisterschaften.

Ich richte seit 2003 und in den letzten Jahren habe ich viele Turniere in Europa, aber auch in Japan, USA und Mexiko gerichtet. Neben normalen Turnieren war ich auch bei vielen Meisterschaften und Qualifikationen im Einsatz. Die letzten Highlights waren die FMBB 2019 in Tschechien sowie die Amerikanisch-Karibische Meisterschaft 2019 in Mexiko.

In meinen Parcours lege ich Wert auf flüssige und schnelle Wege für Hund und Handler, ein Anliegen sind mir sichere Zonenaufgänge. Ich liebe Sequenzen, die mehrere Lösungen anbieten und die von Hunden und Besitzern gleichermaßen Fähigkeiten fordern.



## Judging statistic

Portugal:	Championship, Tryouts
Spain:	Championship, Tryouts
France:	Championship team
Switzerland:	Championship
Italy:	Tryouts
Germany:	Championship, Tryouts
Austria:	Tryouts
Hungary:	Tryouts, Championship
Greece:	Tryouts
Czech Republik:	Championship
Russia:	Tryouts
Sweden:	Championship, Tryouts
Norway:	Championship
USA:	Tryouts
Estonia:	Championship
Luxemburg:	Tryouts

And also competitions in:

Mexico  
Japan  
Poland  
Latvia  
Finland  
Ukraine  
Lithuania  
Singapore